

ENROLLMENT LETTER

To whom it may concern,

I, Dr. Roland CLAVERIE, Associate Dean of the MS and MSc programs, hereby certify that Anirudh RAO is enrolled in the MSc Strategy & Consulting program at **emlyon** business school for the 2023-2024 academic year.

Name: Anirudh RAO

Date and place of birth: 10/03/1998, Manipal, Karnataka (INDIA)

Passport: U3969382

Issued on: 26/06/2020

Expiring on: 25/06/2030

MSc Strategy & Consulting program Information

Format: Full-time

Campus: Paris, 15 boulevard Diderot 75012 Paris

Start date of the program: 04/09/2023 (date subject to change)

Expected completion date: March 2025

Language of instruction: English

Total tuition fees: € 24,900

Anirudh RAO has already paid an initial non-refundable deposit of €5,000 to secure a place in the program. The non-refundable deposit will be deducted from the total tuition fees. A school certificate will be issued once the online administrative registration has been completed and validated.

Admissions conditions

According to our admissions conditions, Anirudh RAO is required to provide proof of achievement of the same diploma declared in his application file in order to prove his eligibility for the program. Please note that **emlyon** business school or a mandated body will verify the validity of the information provided in the application file, including the obtained diploma(s).

As a result, Anirudh RAO may be excluded from the program and may not graduate from **emlyon** business school in the case that he is unable to provide us or a mandated body with his diploma before December 31st, 2023.

Certified in Ecully on 10/05/2023



Dr. Roland CLAVERIE

Doyen associé des programmes MS et MSc
emlyon business school



23 avenue Guy de Collongue
CS 40203
69134 Ecully cedex - France
early makers group
Siret 84189203700018

ATTESTATION D'INSCRIPTION

A qui de droit,

Je soussigné, Dr. Roland CLAVERIE, Doyen associé des programmes MS et MSc, atteste que Anirudh RAO est inscrit au programme MSc Strategy & Consulting d'**emlyon** business school pour la rentrée académique 2023-2024.

Nom : Anirudh RAO

Date et lieu de naissance : 10/03/1998, Manipal, Karnataka (INDE)

Passeport : U3969382

Délivré le : 26/06/2020

Expirant le : 25/06/2030

Modalités du programme MSc Strategy & Consulting

Format du programme : Temps plein

Campus : Paris, 15 boulevard Diderot 75012 Paris

Date de rentrée : 04/09/2023 (date pouvant être soumise à modification)

Date de fin : Mars 2025

Langue d'enseignement : Anglais

Montant des droits de scolarité : 24 900€

Anirudh RAO a versé des droits d'inscription non remboursables de 5 000€ afin de réserver sa place dans le programme. Les droits d'inscription non remboursables seront déduits du montant total des droits de scolarité. Un certificat de scolarité sera édité une fois son inscription administrative en ligne complétée et validée.

Conditions d'admission

Les informations mentionnées dans le dossier de candidature de Anirudh RAO ainsi que le diplôme ayant conféré éligibilité au programme seront vérifiés par **emlyon** business school ou tout autre organisme certificateur.

De plus, l'obtention du diplôme **emlyon** business school est irréfragablement subordonnée à la validation du diplôme mentionné dans ce dossier et ayant conféré éligibilité. Par conséquent, en cas de non-obtention de ce diplôme avant le 31 décembre 2023, Anirudh RAO pourrait être exclu du programme et de ce fait ne pas être diplômé d'**emlyon** business school.

Pour valoir ce que de droit.

Fait à Ecully, le 10/05/2023



Dr. Roland CLAVERIE

Doyen associé des programmes MS et MSc

emlyon business school



23 avenue Guy de Collongue
CS 40203
69134 Ecully cedex - France

early makers group
Siret 84189203700018